



How to install your Studio Box Mark III

Thank you for purchasing a Studio Box Mark III

1. Please copy all .rar files (downloaded or from media) to your preferred location on your hard drive
2. For unpacking .rar files you can download freeware at the following links:
Windows - <http://www.winrar.de>
MacOS - <http://www.kekaosx.com/en/>
Unpack only xxx.part.1.rar of each library which will automatically unpack all other files of the split.rar archive. Please be patient ...
3. The **<studio box content>** data base includes all files from Studio Box Mark III
Please double click **<content.html>** to open the directory in your browser and use the general search function of your browser.
The search results will show you the path to the Category + Subfolder of the respective sound.

In case of problems please feel free to contact support@bestservice.de directly.

Have fun!



Wie installiere ich meine Studio Box Mark III

Vielen Dank für den Kauf einer Studio Box Mark III

1. Bitte kopieren Sie alle Dateien des Downloads oder des Speichermediums an die bevorzugte Stelle Ihrer Festplatte
2. Um gesplittete.rar Archive zu entpacken, können sie hier Freeware downloaden:
Windows - <http://www.winrar.de>
MacOS - <http://www.kekaosx.com/de/>
Bitte entpacken Sie nur jeweils xxx.part.1.rar, alle weiteren Dateien des Archivs werden automatisch mit entpackt. Bitte haben Sie Geduld ...
3. Das Inhaltsverzeichnis **<studio box content>** enthält alle Sounds der Studio Box Mark III
Doppelklicken sie **<inhalt.html>** um das Inhaltsverzeichnis in Ihrem Browser zu öffnen. Benutzen Sie die Standard Suchfunktion Ihres Browsers, um das Inhaltsverzeichnis zu durchsuchen. Die Suchergebnisse zeigen Ihnen den Pfad zur Hauptkategorie und dem Unterordner des jeweils gefundenen Sounds.

Im Falle eines Problems kontaktieren Sie bitte support@bestservice.de direkt.

Viel Spass!